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Принцип разумной сдержанности 

как фидуциарная 

конституционно-правовая категория

Статья посвящена анализу правового содержания принципа разумной сдержанности и 

особенностям его применения в качестве средства взаимного самоограничения дискреци-

онных возможностей в системе разделения ветвей государственной власти. Автором пред-

лагаются некоторые характеристики принципа в целях его дальнейшего теоретического ос-

мысления. Главным образом уделяется особое внимание фидуциарной природе принципа 

разумной сдержанности.
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The article is dedicated to the analysis of the legal content of the principle of reasonable restraint and the 

peculiarities of its application as a means of mutual self-limitation of discretionary powers in the system of separation 

of government branches. The author proposes some characteristics of the principle for its further theoretical 

understanding. Special attention is paid mainly to the fiduciary nature of the principle of reasonable restraint.

Keywords: principle of reasonable restraint, self-limitation, separation of powers, the Constitutional Court, 

fiduciarity.




